
S SKUPNEGA ZASEDANJA ZBOROV OBČINSKE SKUPSClNE

Napisati, kaj bo v Toplarni storjenega letos
Na skupnem zasedanju vseh treh zborov naše občinske skupščine

25. marca so delegati kair polovico dve uri trajajoče seje namenili
»mestnim« zadevam, če laako označimo teme, katere so bile pred ne-
davnim uvrščene tudi na idnevni red zborov mcslne skupščine. Gre
namreč za poročilo, kako rrešujemo problematiko onesnaževanja oko-
Ija v Ljubljani in kakšni soo programi ozdov na tem področju v leloš-
njem letu. Obravnavali so tudi naložbeno dejavnost v Ljubljani, s po-
sebnim poudarkom na prtestrukturiranju Ijubljanskega gospodarstva.
Naši delegati so ludi. čeprav šele po burni razpravi in z nekaj glasovi
proti sklenili. da bodo v mestni skupščini podprli osnutek odloka o za-
časnem plačevanju prispcvka za izredno vzdrževanje in obnavljanje
komunalnih objektov in naiprav skupne rabe v Ljubljani. Če bo mestna
skupščina sprejela ta odlolk. bomo dvanajst mesecev za ta namen pri-
spevali od bruto osebnih tdohodkov 0,47 odstolka.

Živahno je bilo tudi pri obniv-
navi programa nalog in ukrepov s

fiodročja \ arst\ a okolja. ki so jih
pripravili ozdi za letošnjc leto.

Našizvršni svet je obtempredla-
gal, naj se v letošnji program
vključi Toplarna Moste s točno
navedenimi nalogami, ki naj bi
jih opravili letos. Takega mnenja
je bilo tudi predsedstvo naše OK
SZDL, le da je obenem menilo,
da je treba v ta program zapisati
še ukrepe delovne organizacije
Vodovod Kanalizacija, in sicer
glede centralne čistilne naprave v
Zalogu. Naši delegati so ta sta-
lišča prenesli v zbore mestne
skupščine.

Glede na sklep zbora krajev-
nih skupnosti 25. februarja so

delegati na tokratnem zasedanju
poslušali tudi obrazložitev preči-
sednika našega komiteja za ur-
banizem. gradbeništvo in varstvo
okolja Stanela Mikuža o poteku
usklajevanja med krajevno
skupnostjoin njimi v zvezi zure-
ditvenim načrtom MS 8 Zgornji
Kašelj. Na skupnem sestankti, ki
je bil 20. marca v tej krajevni
skupnosti (poleg predstavnikov
komiteja in KS so bili navzoči še
predstavniki Zavoda za izgrad-
njo Ljubljane, mestnega komi-
teja za komunalno gospodarstvo,
promet in zveze, Zavoda za
družbeno pianiranje Ljubljane
in Papirnice Vevče). so se dogo-
vorili, da pripombe in stališča
strnejo v dve skupini: prva naj bi
zajela vse liste naloge, ki naj bi se
reševale sporazumno in za katere
je osnova sprcjet ureditveni
načrt. v drugo pa so v ključili pri-
pombe na sam načrt. Stane
Mikuž je podrobneje poročal o
tem, katere pripombe je bilo
mogoče upoštevati in katerih ne.

Vcč pripomb so dclegati imeli
tudi na osnulek odlcika o prizna-
valninah in o družbeni skrbi za
udelcžencc NOV in drugih vojn.
vendar so la dokument z vsem
povedanim kljub temu sprejeli.
na aprilski seji skupščine pa ga
bodo obravnavali kot predlog.

D. J.


